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Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  23. 04. 2022 

Číslo:  3655/2022/OF-16511 

Vybavuje: Ing. Martin Sokol 

tajomník komisie 

email: martin.sokol@vucke.sk 

telefón: 055/7268 158 

   

 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 30. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 21. 04. 2022 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, zasadacia 

miestnosť č. 310 (2. poschodie) 

 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Zmeny v zakladateľskej listine Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o. 

3. Rôzne 

4. Záver 
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K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie:  Predseda komisie Ing. František Petro (ďalej aj „predseda“) privítal prítomných 

členov komisie a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 9  

členov komisie, čo nie je nadpolovičná väčšina a komisia nie je uznášaniaschopná. Svoju 

neúčasť na 30. rokovaní komisie ospravedlnili:  Ing. Ďurovčík, Ing. Kokarda, Ing. Pataky, Ing. 

Polaček, Ing. Puci, p. Rečka, Ing. Tomaško, MBA, Ing. Balázs, Ing. Dlhý, Ing. Filipko, Mgr. 

Hardoň, Ing. Jakab, Ing. Jakubišin, Ing. Pavelčák, PhD., p. Rudinská, Ing. Sokologorský. 

 

Predseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

 

Diskusia: Členovia komisie nemali žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že komisia nie je uznášaniaschopná, a že o jednotlivých 

bodoch programu sa nebude hlasovať.  

 

Prítomní: 9  

 

K bodu č. 2 

Zmeny v zakladateľskej listine Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o. 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovali:  JUDr. Boris Bilčak, riaditeľ Úradu KSK  

Ing. Matej Ovčiarka, vedúci odboru regionálneho rozvoja  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Petro. Na jeho otázky odpovedali JUDr. Bilčak a Ing. 

Ovčiarka. 

 

Prítomní: 9  

 

K bodu č. 3 

Rôzne 

  

Diskusia: K danému bodu neboli žiadne návrhy na diskusiu. 

 

K bodu č. 4 

Záver                                             

                                            

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 

prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

.....................................................     ..................................................... 

    Ing. Martin Sokol               Ing. František Petro 

 tajomník komisie                 predseda komisie 


